论文开题申请登记表 (样稿)

要求: ①使用电脑输入信息, ②打印, ③手动签名, ④拍照上传

姓 名	小明	3.0四十四/ 1日 25.9 (性别	男	准考证	3200000000	
论文方向: 文学 文学、		文学、语言、	吾言、翻译、文化、教育		联系电话	1380000000	
论文题目	中文题目:破灭的梦想浅析《马丁•伊登》						
	英、日文题目: Dream Shattered A Tentative Analysis of Martin Eden						
	Thesis: This paper analyzes the characters and the theme of <i>Martin Eden</i> to detail the reasons for Martin						
	Eden's inevitable death, highlighting the role the social factors have played. It studies Martin's long						
	struggle for success and his disillusionment due to the gap between idealism and reality. His						
	bewilderment in love and writing, the change in the attitudes of people around him and his failure to						
	go back to the working class lead to his final destruction.						
	Introduction						
	Chapter One Pursuit of American Ideals 1.1 Long Struggle for Success 1.2 Changing for Love						
论	Chapter Two The Inevitability of the Death of Martin Eden						
	2.1 The Bewilderment of Love						
文	2.2 The Bewilderment of Writing						
- LE	2.3 The Bewilderment of Secular People						
提	2.4 The Failure of Going Back to Working Class						
纲	Chapter Three Disillusionment of American Dream						
71	3.1 The Conflict between Idealism and Realism3.2 The Determining Factor of the Social Environment						
	Conclusion: The idea that individuals can change the society is deceptive, which will make people go						
	astray and lead to ultimate destruction.						
	Bibliography						
	Greenblatt, Stephen. The Norton Anthology of English Literature (8th ed.). Volume 1. New York: W. W.						
	Norton & Company, 2007.						
	艾弗 • 埃文斯. 英国文学简史. 北京: 人民文学出版社, 1984.						
	http://www.wwnorton.com/college/english/shakespeare/						
说	一、 论文方向指: ①文学; ②语言; ③翻译; ④文化; ⑤教育; (论文方向五选一)						
<u>ν</u> τ.	二、①英语本科论文题目中文和英文书写,论文提纲用英文撰写。						
明	②日语本科论文题目中文和日文书写,论文提纲用日文撰写。						
		三、必填项目为:考生填写、手动签字。					

声明:考生需要获得**学位**,如因本科课程平均成绩未达到 70 分要求,可继续参加考试以提高平均成绩,<u>但本次不得申请论文开题,</u>如果申请论文开题所导致一切相关事宜后果由考生本人承担。